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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till arbetsmarknadsminister Eva Nordmark (S)

2021/22:220 Anställning av papperslösa 

EU-kommissionen kritiserar medlemsländer, däribland Sverige, för att göra för 
lite för att komma till rätta med företag som anställer papperslösa migranter. 
Det innebära att möjligheten till svartjobb ökar samt att det driver fler 
migranter till de länder som inte tar tag i problemet. 

Med anledning av detta vill jag fråga arbetsmarknadsminister Eva Nordmark:

 

Vilka åtgärder avser ministern att vidta för att få bukt med problemet att 
papperslösa migranter anställs av svenska företag?

………………………………………

Ann-Sofie Lifvenhage (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lena Lindbäck

Från Riksdagsförvaltningen
2021-10-20
Besvaras senast
2021-10-27 kl. 12.00


